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Citace ze zprávy FV 2009: 

" Finanční výbor provedl namátkovou kontrolu předložených dokladů a doporučuje zvážit, zda je vůbec 

přípustné vybírat od poplatníků vyšší část ku za svoz komunálního odpadu než činí skutečné náklady na 

odvoz firmě. Z obecné vyhlášky č. 2/2009 čl. 3) vyplývá, že poplatek by vyšší neměl být a konečně to 

není ani potřeba.  
 

Od poplatníků za rok 2009 bylo vybráno 988.000,00 Kč 

Příspěvek od Eko Komu     69.000,00 Kč 

Celkem             1.054.000,00 Kč 

 

Celkové úhrady za r. 2009 včetně nebezpečného odpadu činí 787.000, 00 Kč. A v neposlední řadě určitě 

všichni poplatek neuhradili." Tento rozdíl činil 270.000,- Kč. Působení bývalého pana starosty v roce 

2009 neodpovídá tomu, co požaduje teď. Doporučuji všem, kteří o to mají zájem, aby zašli na OÚ  

a přečetli si zápisy FV. 

 

 

 

 

 

 


